Welcome Letter 欢迎信

Good evening, dear parents,

Welcome, and thank you for joining the announcement group chat for Tech Day 2025!

Tech Day is a student-organized event designed to create an opportunity for middle school students who are passionate about technology and STEAM-related career paths to know more about their interests. During the event, students will:

- Meet peers who share the same passions.
- Participate in hands-on STEAM workshops.
- Experience the full "idea-to-prototype" process.
- Present their final projects to expert judges.

A total of 14 awards will be presented, and laser-cut souvenirs will be prepared for every participant. We believe it will be a day full of creativity and innovation!

Students will attend three 40-minute workshops to learn special skills. The rest of the day will primarily be spent working in teams to build a model based on a topic of their choice. This may involve detailed online research and/or digital model-building. The day will conclude with a Tech Fair, where students showcase their work. For a full schedule, please see the attached Student Handbook.

Meals

Both lunch and dinner will be available in the school cafeteria. THISDL students may scan their faces for payment, while non-THISDL students will need to scan a QR code with their phones.

What to Bring

- **Phone** (recommended): for receiving announcements and for communication in case of emergencies.
- **Computer** (recommended): for research and digital project work (students may also use the school's computer labs).
- Materials: while most materials will be provided, students are welcome to bring their own if desired. If you are unsure whether to bring a specific item, please

Additional Notes for Parents

- Parents interested in a school tour may contact our staff to make a reservation.
- On the day of the event, students should arrive at THISDL campus between **8:00** and **8:20** AM (the opening ceremony begins at 8:30). Please enter through the South-West Gate.
- For safety reasons, students must remain on campus throughout the event and follow the directions of our staff. Unauthorized solitary actions are strictly prohibited.

Sign-Up Reminder

Joining this group chat does **not** mean your child is automatically signed up for Tech Day. To register, please scan the QR code on the event poster (which will be shared shortly).

We look forward to seeing your children at Tech Day 2025, and we hope they will have a fun, inspiring, and memorable experience!

Warm regards, Cheryl Xu Organizer of Tech Day 2025

各位家长晚上好:

欢迎并感谢您加入 2025 科技日(Tech Day) 公告群!

科技日是一个由学生组织的活动,旨在为对科技与STEAM相关职业路径感兴趣的初中生创造一个拓展兴趣的机会。在活动中,学生们将会:

- 结识拥有相同兴趣的同伴。
- 参与动手实践的STEAM工作坊。
- 体验完整的"从创意到原型"流程。
- 向专家评委展示他们的最终作品。

本次活动将颁发 14 个奖项,并为每位参与者准备激光切割纪念品。我们相信,这将是充满创造力与创新精神的一天!

学生们将参加三个40分钟的工作坊来学习专项技能。当天剩余的大部分时间将主要用于团队合作,围绕自选主题制作一个模型。这可能需要详细的在线研究和/或数字建模。当天最后将举行科技展(Tech Fair),学生们将在展会上展示他们的作品。详细日程请参阅附件中的学生手册(Student Handbook)。

餐饮安排

午餐和晚餐均由学校食堂提供。THISDL 学生可通过人脸识别支付外校学生需使用手机扫描二维码支付。

携带物品

- 手机(推荐):用于接收公告以及在紧急情况下沟通。
- 电脑(推荐):用于研究和数字项目制作(学生也可以使用学校的电脑教室)。
- 材料: 学校会提供大部分所需材料, 但如有需要, 学生也可以自带。若不确定是否需要自带材料, 请联系工作人员。

家长须知

- 有兴趣参加校园参观的家长可联系工作人员进行预约。
- 活动当天,学生应在上午 **8:00-8:20**之间到达THISDL校园(开幕式于 8:30 开始),请从西南门入校。
- 出于安全考虑,学生必须在活动全程留在校园内,并遵循工作人员的指引。严禁未 经许可的单独行动。

报名提醒

加入本公告群并不代表已自动完成报名。如想要报名,请扫描活动海报上的二维码(稍后发送)。

我们期待在2025科技日见到您的孩子,并希望他们能度过一个有趣、充实且难忘的体验!

许乐添 2025科技日组织者